

南台科技大學 103 學年度第 1 學期課程資訊

課程名稱	專題討論(二)
課程編碼	D0Q03B01
系所代碼	0D
開課班級	碩專行流二甲
開課教師	唐楚君 鍾明志
學分	2.0
時數	2
上課節次地點	六 3 4 教室 T0201
必選修	必修
課程概述	指導學生進行論文搜集與研讀,並訓練學生研擬,構思,與研擬論文計畫書
課程目標	希望學生能完成閱讀數篇研究論文,並撰寫論文計畫書
課程大綱	<ol style="list-style-type: none"> 0 學術研究之重要性 1 如何蒐集學術論文 2 研讀學術論文之重要性與方法 3 介紹論文計畫書之重要性,結構與寫作方式 4 論文研讀與報告 5 綜合討論
英文大綱	<ol style="list-style-type: none"> 0 To introduce the important of academic research 1 To introduce how to search and collect research papers 2 To introduce the important and process of reading papers 3 Talking about the process of writing a proposition 4 Students make presentations 5 Discussions and comments
教學方式	
評量方法	
指定用書	Quantitative research and thesis writing
參考書籍	<p>吳萬益、林清河,行銷研究,台北市:華泰,2002。</p> <p>孟樊,論文寫作方法與格式,2版,ISBN:9789866035067,威仕曼文化,2012。</p> <p>高強,論文研究與寫作,1版,ISBN:9789866507328,滄海書局,2009。</p>
先修科目	
教學資源	
注意事項	<ol style="list-style-type: none"> 1.Counseling: Students can contact me using the following ways if you have questions: email me at any time at z0y@mail.stust.edu.tw after class or make an appointment 2.The syllabus is tentative and may be changed according to the interest of the class.

	3.The make-up test of final exam (if any) will be held by Dept. of MLM 4. Please respect the intellectual property of others. Materials available may be protected by copyright and the intellectual property laws of Taiwan.
全程外語授課	0
授課語言 1	華語
授課語言 2	
輔導考照 1	
輔導考照 2	